

28th May 2025

28 مايو 2025

**Subject: Disclosure of the Decisions of Jabal Real Estate Investment Fund Board.** 

الموضوع: إفصاح قرارات مجلس إدارة صندوق جبل للإستثمار

The Board of Director of Jabal Real Estate Investment Fund would like to disclose to the Financial Services Authority (FSA), Muscat Stock Exchange (MSX) and all investors the following:

The second Fund Board of directors meeting for the year 2025 took place on Wednesday, May 28, 2025 at 11:00 am, in the meeting room of Jabal Asset Management. During the meeting, the following decisions were taken:

- Approval of the quarterly financial statements for the first quarter for period ended March 31, 2025.
- Approval of the Board of Directors report for the financial period ending on March 31, 2025.
- Approving the distribution of interim cash dividend for the first quarter for the period ending on March 31, 2025.

يود مجلس أدارة صندوق جبل للإستثمار العقاري, أن يفصح لهيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط وجميع المستثمرين بما يلى:

انعقد الاجتماع الثاني لمجلس إدارة الصندوق الأول لعام 2025 يوم الأربعاء الموافق 28 مايو 2025 في تمام الساعة 11:00 صباحا في قاعة الاجتماعات بشركة جبل لإدارة الأصول. حيث تم خلال الاجتماع

> - إعتماد البيانات المالية الربعية للربع الأول للفترة المالية المنتهية في 31 مارس 2025.

- إعتماد تقرير مجلس اللإدارة للفترة المالية المنتهية في 31 مارس 2025.

- الموافقة على توزيع أرباح نقدية مرحلية للربع الأول للفترة المالية المنتهية في 31 مارس 2025.

Please accept our warmest regards.



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.



+968 21027800

Registration Number: 2024/36

